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JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 2025. február 18-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (1102 Budapest, Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén. A jegyzőkönyvet vezeti: Tibold Zsanett.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.03 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Gál Judit, a Bizottság elnöke,Hegedűs Réka, dr. Horváth Márk (később érkezett), Kovács Róbert, Mustó Géza Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Benedek Zoltán Csabáné, Páll László, Péter Anikó, dr. Szabó János Zoltán, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:D. Kovács Róbert Antal Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaDr. Mátrai Gábor Imre Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Péter Norbert

polgármesterjegyzőaljegyzőalpolgármesteralpolgármesteralpolgármester alpolgármesterönkormányzati képviselő, kerületfejlesztési ésDr. Ács ViktóriaDr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit
környezetvédelmi tanácsnoka Jegyzői Titkárság vezetőjea Jegyzői Főosztály Jogi Osztály képviseletében a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetője

Meghívottak:Szepesi Zsuzsanna Babics Attiláné Fenyvesiné Huller Tímea Szigetiné Mezei Gabriella Mátyusné Szabó Beáta Gyéressy Éva Blattner Edit Győrffy László

a Kőbányai Kiskakas Óvoda igazgatójaa Kőbányai Zsivaj Óvoda igazgatójaa Kőbányai Gesztenye Óvoda igazgatójaa Kőbányai Csodapók Óvoda igazgatójaa Kőbányai Gyöngyike Óvoda igazgatójaa Kőbányai Aprók Háza Óvoda igazgatójaa Kőbányai Bóbita Óvoda igazgatójaKörösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetője
Az ülést vezeti: Gál Judit bizottsági elnök.
Elnök: Jó, úgy látom már mindenki megérkezett, 9 óra elmúlt 3 perccel. (Elnök asszony csendet kér 
hangjelzéssel.) Nem szerettem volna ilyen szigorú intézkedésekhez nyúlni, hogy csöngessek, azt hittem, hogy elég lesz a szép szó is. Na, akkor mindenkit kérek, hogy csöndesedjen el, mielőtt még
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egyszer megnyomom ezt a gombot. Jó. Szerintem készen állunk arra, hogy kezdhessünk. Szeretettel köszöntök mindenkit a februári bizottsági ülésünkön. Külön köszöntőm Polgármester urat, Jegyző urat, Alpolgármester urakat, Tanácsnok urat, a Bizottságnak a tagjait, a Hivatalnak a dolgozóit, meghívott vendégeinket, érdeklődőinket, az óvodavezetőknek a népes táborát. Megkérem Képviselőtársaimat, ha még nem tették meg, akkor jelentkezzenek be a szavazógépbe. A Közművelődési Bizottság ülését megnyitom. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 fővel határozatképes. A jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Ülésünk nyilvános, melyről hangfelvétel készül. A napirenddel kapcsolatban nem érkezett észrevétel, ezért kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg döntésünket a napirend elfogadásáról. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [10/2025.(11.
18.)]:1. A „Kőbánya számít Rád" szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása (98. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester2. Az önkormányzati fenntartású óvodák működtetésének átszervezése (101. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester3. A Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pályázatának kiírása (73. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester4. A „Tehetségbarát Önkormányzat” díj 2025 pályázaton történő részvétel (99. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester5. A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolása (51. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester6. A Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására 2024. évi támogatásainak elszámolása (44. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester7. A 2024. évi kulturális és művészeti pályázatok elszámolása (62. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester8. A Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása (57. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester9. A Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2024. évi támogatásának elszámolása (52. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester10. A Tébláb Táncművészeti Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolása (56. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester11. A Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2024. évi támogatásának elszámolása (45. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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12. A Kőbányai Bringás Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása (58. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester13. A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2024. évi támogatásának elszámolása (43. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester14. A Kőbányáért Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása (60. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a napirendi pontokat elfogadta.

1. napirendi pont:
A „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Megnyitom az egyes számú napirendi pontot, a „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálása, amely a 98. számú előterjesztés. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki egy gondolattal szeretné kiegészíteni az előterjesztést.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót Elnök asszony. Annyival szeretném kiegészíteni, hogy látható, hogy azért a jövedelemhatárok megemelésével a korábban kevésbé igénybe vett „Kőbánya számít Rád” tanulmányi ösztöndíj pályázatok esetében azért 102 pályázó érkezett, úgyhogy maga az összeghatár is, hogyha ez így fog maradni, akkor a meghatározott költségvetési keretnél, most 3 319 000 forint áll rendelkezésre itt a pályázatok alapján, úgyhogy lehet, hogy még kiegészítésre is szorul, de úgy gondolom, hogy ez a mi részünkről ez egy nagyon fontos feladat, hogy ezeket a tanulókat - általános és középiskolai tanulókat - tanulmányaikban tudjuk segíteni. Úgyhogy ennyivel szerettem volna kiegészíteni ezt az előterjesztést. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen. Én is szeretnék egy rövid kis összegzést adni a pályázattal kapcsolatban, mivel ma reggel érkezett meg az anyag, és lehet, hogy még volt, aki nem tudott elmélyülni benne. Mint ahogy Alpolgármester úr is mondta, összesen 102 pályázat érkezett, ebből 62 fő általános iskolai, 40 fő középiskolás, 1 fő visszavonta a pályázatát, és 17 fő pedig érvénytelenül pályázott. így aztán akik a tanulmányi ösztöndíjat elnyerték, 51 általános iskolás, akik havonta 7000 forinttal fognak gazdagodni, 40 fő, bocsánat, 33 fő középiskolás, 12 000 forint lesz az ösztöndíjuk. Ez összesen az első félévet tekintve 3 765 000 forintot jelent. A költségvetésben 7 080 000 forint volt elkülönítve erre a tanulmányi pályázatra, ami azt jelenti, hogy év végén - a második félév végén - 3 315 000 forint áll majd a rendelkezésünkre, hogy a tanulmányi ösztöndíjat biztosítani tudjuk a kőbányai gyermekeknek. Van-e valakinek észrevétele, kérdése az egyes napirendi ponttal kapcsolatban? Jó, amennyiben nincs, akkor kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg döntésünket a 98. számú előterjesztés támogatásáról. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a „Kőbánya számít Rád” szociális alapú tanulmányi ösztöndíj iránti pályázat elbírálásáról szóló 98. számú előterjesztést támogatja [11/2025.(11. 
18-)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen szavazattal a 98. számú előterjesztést támogatta. Az egyes számú napirendi pontot bezárom.

3



2. napirendi pont:
Az önkormányzati fenntartású óvodák működtetésének átszervezése 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a kettes számú napirendi pontot, amely a 101. számú előterjesztést jelenti, az óvodai hálózat működtetésének felülvizsgálata, az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester. Kérdezem Alpolgármester urat, hogy szeretné-e kiegészíteni ezt a második napirendi pontot, ami igen fajsúlyos kérdést tárgyal? (Alpolgármester úr jelzi, hogy igen.} Megadom a szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót Elnök asszony. Szeretettel köszöntőm az óvodák jelenlévő igazgatóit, vezetőit. Igen, tehát az Önkormányzat életében ez most egy nagy lépés lesz. Tehát a köznevelési intézményeinek az átszervezése történik meg ezen előterjesztés keretében, amely most igazából egy átfogó, egy véleményezési, egy javaslattételi előterjesztés, aminek a további lépései lesznek azok, amely végül az egyesítést fogja megvalósítani a kőbányai köznevelési intézmények keretében. Tehát itt ezek a lépcsőfokok, amelyek megvalósultak, nem önmagában történtek, tehát együttműködve itt a közösséggel, együttműködve a szakmai igazgatókkal, több lépcsőben egyeztettünk az óvodavezetőkkel, és megállapításra jutott, hogy maga a racionalizálásnak a szükségessége vitathatatlan. Tehát a gyermeklétszámok folyamatos csökkenésével szükséges az, hogy nemcsak maga az intézmények összevonása történjen meg, tehát nemcsak egy gazdasági racionalizálás történjen meg ennek mentén, hanem történjen meg egy szakmai átalakulása is a kerületi óvodákban. Tudom, hogy minden változás nehéz, ezt együtt közösen beszéltük is, de úgy gondolom, hogy minden változásban megvan a lehetősége annak, hogy mindig egy jobb, egy újabb lehetőség nyílik. Egy jobb, egy újabb olyan feladat, egy olyan folyamat, amely a lényege az óvodai működésnek is, hogy a gyermekeink minél jobb és minél szakmaibb körülmények között tudjanak lenni, hatékonyan tudjanak továbbra is működni az intézmények. Maga itt ezek a lépcsőfokok, amik majd most következni fognak, tehát lesz egy elvi döntés, amely megfogalmazódik, amely után megfogalmazódik egy véleményezési eljárás természetesen, amely a szülői, úgynevezett óvodaszékek és az alkalmazotti közösségnek a véleménye, de az egész folyamatnak a lényege az, hogy az átalakítás úgy történjen meg, hogy mind a gyermekek, mind a szülők igényeinek, elvárásainak megfelelően egy magas szakmai színvonalat biztosító, maga a demográfiai változásokhoz is rugalmasan alkalmazkodó, illeszkedő, gazdaságilag hatékonyan és racionálisan működtethető intézményhálózat jöjjön létre. Most maga a részleteket azért nem szeretném itt felvázolni, tehát, hogy hogyan történik meg ez az összeolvadás, beolvadás, főigazgató, illetve tagintézmény igazgató, de ezeket a részeket majd tovább a szakmai közösséggel együtt egyeztetve tovább fogjuk folytatni, és úgy gondolom, hogy a végén egy szakmailag, mind emberileg egy nagyon-nagyon jó, olyan intézményhálózat jön létre, amely a munkafolyamatok tekintetében, mind a közösség tekintetében, és összefoglalva a lényeg, ami a végén, hogy a gyermekek tekintetében egy szakmailag kiemelkedő, jó intézményhálózat fog létrejönni. Szerintem rajtunk, képviselőkön nem fog múlni ez. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.
A Bizottság 9 fővel határozatképes, miután 9.11 órakor megérkezett az ülésterembe dr. Horváth 
Márk képviselő.

Elnök: Köszönöm szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítését. A második napirendi ponttal kapcsolatban van-e valakinek kérdése, észrevétele? Senkinek? Én is csak alá szeretném húzni, amit Alpolgármester úr mondott, a szakmaiságot. Remélem, hogy a Kőbányai Egyesült Óvoda létrejöttével a szakmaiság erősödni fog, a feladatok átrendeződnek, ezért sokkal több idő és energia fog majd jutni az óvodák legfontosabb küldetésének. Én azt gondolom, hogy ez tényleg nagy mérföldkő az ő életükben. Én remélem, hogy sikeres lesz, és mielőtt ez az előterjesztés elkészült volna, ami mindenre kiterjed és nagyon alapos, azelőtt hosszú-hosszú órákon keresztül egyeztettünk és beszélgettünk az óvodavezetőkkel, akik úgy tűnik, hogy elfogadták ezt a döntést és örülnek neki. Igen, én így éreztem. Jó, ismét megadom a szót Alpolgármester úrnak.
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Dr. Mátrai Gábor Imre: Igen, és azért még annyit, tehát maga a szakmai munkaközösségeknek az észrevételének a figyelembevételével természetesen az Önkormányzat, amiről korábban beszéltünk, tehát a szakmai résznél az igazgató, maga a munkaközösségnél, maga a dolgozóknak, tehát azokat a juttatásokat, egyebeket, az Önkormányzat továbbra is biztosítani fogja, illetve maga a szakmai függetlenségek, amik voltak, amiből voltak bizonyos fenntartások, kételkedések, hogy ez hogyan fog megtörténni, ezt mindenféleképpen szeretnénk továbbra is biztosítani. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen. Szavazás következik, kérem hozzuk meg döntésünket a 101. számú előterjesztés támogatásáról. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal az óvodai hálózat működtetésének felülvizsgálatáról szóló 101. számú előterjesztést támogatja [12/2025.(11.18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal a 101. számú előterjesztést támogatta. Lezárom a kettes számú napirendi pontot.
3. napirendi pont: 

A Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pályázatának kiírása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a hármas napirendi pontunkat, a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pályázatának kiírása, 73. számú előterjesztés. Az előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester. Polgármester úr nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. Van-e valakinek észrevétele a pályázat kiírásával kapcsolatban? Amennyiben nincs, szavazzunk, indítom a szavazást a 73. számú előterjesztés támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Kocsis Sándor Sportközpont intézményvezetői pályázatának kiírásáról szóló 73. számú előterjesztést támogatja [13/2025.(11.18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal a 73. számú előterjesztést támogatta.
4. napirendi pont:

A „Tehetségbarát Önkormányzat" díj 2025 pályázaton történő részvétel 
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Negyedik napirendi pontunk a „Tehetségbarát Önkormányzat” díj 2025 pályázaton történő részvétel, 99. számú előterjesztés. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki szeretne egy gondolatot hozzáfűzni az előterjesztéshez, megadom a szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Bizottság, tehát ez egy olyan lehetőség most az Önkormányzatnak, amin eddig még nem vettünk részt, „Tehetségbarát Önkormányzat”. Úgy gondolom, hogy maga a Kőbányai Önkormányzat a Képviselő-testület által elfogadott olyan pályázatok, illetve olyan szociális tanulmányi ösztöndíjak, táborok, egyebek, ezek mind-mind determinálnak arra, hogy ezen a pályázaton részt vegyünk. Bízunk benne, hogy sikeresen részt is tudunk venni, és az Önkormányzat el is nyeri ezt a „Tehetségbarát Önkormányzat” titulust, amely ezzel jár, illetve mellette egy összeg is, egy 2 millió forintos összeget is lehet ezzel a pályázattal elnyerni. De úgy gondolom, hogy maga azok a szakmai programok, amik itt a Kőbányai Önkormányzat, maga Kőbányán vannak, mind a nevelés, mind a közoktatás tekintetében, ezen a pályázaton hiba lenne, hogyha ezen nem vennénk részt. Ezen még nem vettünk részt, bízom 
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benne, hogy sikeresen részt is tudunk venni, és az Önkormányzat egy újabb ilyen pályázattal lesz sikeresebb és maga Kőbánya is. Köszönöm szépen.
Elnök: Én is köszönöm szépen. Én is bízom benne, hogy Kőbánya Önkormányzata benne lesz abban a négy pályázóban, akik a 2 millió forintot, illetve a díjat elnyerik majd. Jó, akkor indítom a szavazást a 99. számú előterjesztés támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a „Tehetségbarát Önkormányzat” díj 2025 pályázaton történő részvételről szóló 99. számú előterjesztést támogatja [14/2025.(11.18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal a 99. számú előterjesztést támogatta. A negyedik napirendi pontot bezárom.
5. napirendi pont:

A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: És megnyitom az ötödik napirendi pontot, és innentől kezdve a támogatások elszámolásáról, beszámolókról fogunk majd dönteni. Az ötödik napirendi pont az 51. számú előterjesztés, az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, a Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolása. Kérdezem a Bizottságot, hogy van- e valakinek észrevétele? Alpolgármester úr nem szeretné kiegészíteni, akkor kérem, hogy hozzuk meg döntésünket az 51. számú előterjesztés elfogadásáról. A szavazást indítom.
15/2025.(11.18.) KMB határozat
az A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2024. évi támogatásának 
elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága az A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az 51. számú előterjesztést elfogadta.

6. napirendi pont:
A Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására 2024. évi támogatásainak 

elszámolása
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Hatodik napirendi pontunk a 44. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni az előterjesztést. Az előterjesztés pedig a Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására 2024. évi támogatásainak elszámolása címet viseli. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e észrevétel, kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Alpolgármester úr mégis ki szeretné egészíteni, megadom a szót.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen. Azzal, tehát igazából tegnap az egyeztetésen, mikor egyeztettünk a bizottsági Elnök asszonnyal is, tehát ott felvetése volt neki a két elszámolás tekintetében. Tehát az egyik, amely egy képviselői keretből biztosította Weeber Tibor alpolgármester úr, annál a résznél, maga az elszámolásnál az van fölírva, hogy Millió lépés Magyarország, tehát ez, amit nem tudtunk értelmezni pontosan. Természetesen fel van tüntetve, hogy képviselői keretből történt ennek a támogatása, Alpolgármester úr keretéből. Két elszámolás 
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van itt, tehát az egyik maga a bécsi koncerten, amin részt vettek. Ugye erre, hogyha kaphatnánk majd egy tájékoztatást, hogy. Nem is biztos, hogy a Főosztálytól, hanem magától az iskolától, hogy a Millió lépés elszámolása? Mert ez nem a Millió lépés elszámolása. Mert pontos volt az elszámolás, minden, tehát nem magával az elszámolással van a gond feltüntetve, hogy alpolgármesteri keretből, csak hogy elírtak valamit, hogy Millió lépés.
Elnök: (A Humánszolgáltatási Főosztály részéről egyeztetés történik.) Igen, azt súgják nekem, hogy lehet, hogy benne maradt egy előző fejlécnek a felső, igen. Nem írták át.
Dr. Mátrai Gábor Imre: Szeretném majd kérni, hogy javítsák át. Tartalmilag van neki, tehát a formai, tartalmi része. Nem maga az elszámolással van a probléma, hanem a kiírással. Ennyit szerettem volna csak kérdezni. Köszönöm szépen. A Bizottsági Elnök asszony hívta fel a figyelmet erre, úgyhogy köszönöm szépen az Elnök asszonynak.
Elnök: Köszönöm szépen. Megadom a szót Jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. A szakmai beszámolónak a tárgyában szerepel a Millió lépés programra vonatkozó utalás. Vélhetően ott maradt a másik dokumentumból, a tartalmat nem érinti, tehát a tartalom az teljes mértékben megfelel a számláknak és arról szól, amiről a beszámolónak valóban szólnia kell. Köszönöm,
Elnök: Jó, köszönöm szépen. Van-e valakinek észrevétele, kérdése? Amennyiben nincs, akkor kérem a Bizottságot, hogy hozzuk meg döntésünket a 44. számú előterjesztés elfogadásáról. A szavazást indítom.
16/2025.(11.18.) KMB határozat
a Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására 2024. évi támogatásainak 
elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Harmat 88 Alapítvány a Harmat utcai Iskola támogatására
a) a Kőbányai Harmat Általános Iskola kapujának automatizálásával összefüggő 2024. évi támogatásáról, továbbá
b) a Harmat Gyermekkar 2024. évi bécsi kórustalálkozón való részvételének támogatásáról szóló elszámolásokat elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta. A hatodik napirendi pontot lezárom.

7. napirendi pont:
A 2024. évi kulturális és művészeti pályázatok elszámolása 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Hetedik napirendi pontunk a 62. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, a 2024. évi kulturális és művészeti pályázatok elszámolása a napirendnek a címe. Van-e valakinek kérdése, észrevétele? Alpolgármester úr nem szeretné kiegészíteni, akkor döntsünk a 62. számú előterjesztés elfogadásáról. A szavazást indítom.
17/2025.(11.18.) KMB határozat
a 2024. évi kulturális és művészeti pályázatok elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a 2024. évi kulturális pályázat keretében

7



1. Árvái Henrietta,2. Bacskó Noémi,3. Barta Dénes,4. Danka Zoltán,5. Dömötörfi Anita,6. Elek Lili Debórah,7. Elek Mur Sámson,8. Fehér Krisztina,9. Gross Stephan Hans,10. Hankóczyné Endréd! Ágnes Vilma,11. Jászai Patrícia Gréta,12. Kántor Lívia Mária,13. Kiss Eszter,14. Kovács Aranka,15. Kovács Dorka,16. Kovács Mária,17. Lőrincz Tamás,18. Mihalik Dávid - KiViSzi Színházi Műhely,19. Molecz Krisztián Péter,20. Novák József,21. Oszvald György,22. Preszl Éva,23. Pollák László,24. Ráskai Szabolcs,25. Rónai Katalin,26. Szentgáli Csaba,27. Szerényi Annamária,28. Veloz Nóra Ágnes, valamint29. a Kőbányai Képző- és Iparművészek Egyesülete elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta.

8. napirendi pont: 
A Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Nyolcadik napirendi pont, 57. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, a Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása. Alpolgármester úr kiegészítéssel nem szeretne élni. Kérdéssel, észrevétellel szeretne-e valaki? 
(Nincs hozzászólásra jelentkező.) Akkor döntsünk az 57. számú előterjesztés elfogadásáról, a szavazást indítom.
18/2025.(11.18.) KMB határozat
a Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Muzsikáló Kőbánya Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta.
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9. napirendi pont:
A Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2024. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Kilencedik napirendi pont, 52. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, a Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2024. évi támogatásának elszámolása. Nem szeretné Alpolgármester úr kiegészíteni. Kérdése, észrevétele van-e valakinek? Amennyiben nincs, akkor ismét döntünk, az 52. számú előterjesztés elfogadásáról a szavazást indítom.
19/2025.(11.18.) KMB határozat
a Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2024. évi támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta.

10. napirendi pont:
A Tébláb Táncművészeti Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester

Elnök: Tizedik napirendi pont, ismét egy támogatás elszámolása, 56. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni a Tébláb Táncművészeti Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolását. Kérdezem a Bizottságot, hogy szeretnének-e észrevétellel élni? Amennyiben nem, akkor szavazzunk az 56. számú előterjesztés elfogadásáról.
20/2025.(11.18.) KMB határozat
a Tébláb Táncművészeti Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Tébláb Táncművészeti Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta.

11. napirendi pont:
A Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2024. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: A tizenegyedik napirendi pont, a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2024. évi támogatásának elszámolása, a 45. számú előterjesztés tartalmazza. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester. Kérdezem Alpolgármester urat, szeretne-e hozzászólni, kiegészíteni? 
(Alpolgármester úr jelzi, hogy nem.} Nem szeretne. A Bizottság tagjai? (Nincs hozzászólásra 
jelentkező.) Akkor kérem, hogy döntsünk a 45. számú előterjesztés elfogadásáról. A szavazást indítom.
21/2025.(11.18.) KMB határozat
a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2024. évi támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta. A tizenegyedik napirendi pontot bezárom.
12. napirendi pont: 

A Kőbányai Bringás Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Tizenkettedik napirendi pont, a Kőbányai Bringás Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása, 58. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni az előterjesztést. A Bizottság tagjainak van-e kérdése esetleg az elszámolással kapcsolatban? Amennyiben nincs, hozzuk meg döntésünket az 58. számú előterjesztés elfogadásáról. A szavazást indítom.
22/2025.(11.18.) KMB határozat
a Kőbányai Bringás Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai Bringás Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta.

13. napirendi pont:
A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2024. évi támogatásának 

elszámolása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a tizenhármas, a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2024. évi támogatásának elszámolása, 43. számú előterjesztés. Az előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni az előterjesztést. A Bizottság tagjaiban van-e valamilyen kérdés? Amennyiben nincs, akkor indítom a szavazást a 43. számú előterjesztés elfogadásáról.
23/2025.(11.18.) KMB határozat
a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2024. évi támogatásának 
elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal az előterjesztést elfogadta.

14. napirendi pont: 
A Kőbányáért Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Az utolsó napirendi pontunkhoz érkeztünk, a tizennegyedikhez, amely a Kőbányáért Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása, 60. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, aki nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. A Bizottság tagjai közül kíván-e valaki kérdéssel vagy észrevétellel élni? Amennyiben nem, akkor kérem, hogy hozzuk meg döntésünket az előterjesztés elfogadásáról. A szavazást indítom.
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24/2025.(11.18.) KMB határozat
a Kőbányáért Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányáért Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen szavazattal a 60. számú előterjesztést elfogadta. Ez volt az utolsó napirendi pontunk. A mára tervezett napirendünket megtárgyaltuk, a Bizottság elvégezte a munkáját, amelyért köszönet illeti őket. Megkérném szépen Mustó Géza Zoltán képviselőtársamat a jegyzőkönyv aláírására, és 9 óra 26 perckor a bizottsági ülést bezárom.

bizottsági
Törvényességi szempontból ellenjegyzem:
d> AdüTDr. Szabó Krisztié jegyző
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések [elektronikus adathordozón)

S jelenléti ív
J ülésről készült hangfelvétel [elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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